
URESNIČEVANJE PROGRAMA TRETJEGA SAMOPRISPEVKA V LJUBUANI

Vestni gradbinci, denarja dovolj
:' V LJublJanl smo uspešno sklenlll programa ptvega In drugega
samoprlspevka. Kljub nekatertm nemajhnlm težavam uspešno
uresnlču/emo tudlprogram tretjega. Delogatl skupščlne samoprl-
spevka III so februarja lanl aprejell program, po katerem naj bl v
letu 1983 začell gradlti 26 objektov. Glede na to, da samoupravne
Interesne skupnoatl po zakonu ne morejo prlspevatl aredstev, Je
vellk doaežek, da v treh novlh prizkJkih k oanovnlm šolam učencl
že nablrajo znanje, na enajstlh gradblščlh že brnljo strojl, za osem
oblektov ao že določenl Izvajalcl In cene.

Pri prejšnjih samoprispevkih so
včasih letele kritične besede na grad-
bena podjetja, Izkušnje tretjega sa-
moprispevka pa kažejo, da tokrat za-
služijo pohvalo. Dipl. inž. Julijan
Žnidaršič, vodja strokovne službe
samoprispevka III v okivru Zavoda
za izgradnjo Ljubljane, pravi o tem:
»Z dosedanjimi izvajalci res nismo
imeli nikakršnih težav. Nasprotno,
prav vsi so se zelo potrudili tako gle-
de kakovosti del kot tudi rokov, ki so
jih pri nekaterih objektih celo skraj-
ševali. Naj omenim SGP Grosuplje,
Graditelj Kamnik, Beton Zasavje in
Ingrad Celje. Slednje se je z obnovo
starega mestnega doma, kjer bo do-
bilo prostor Mestno lutkovno gledali-
šče, lotilo še posebej zahtevnega
dela.
Brez težav žal ne gre

Mitja Kuhar, sekretar skupščine
samoprispevka III, je spregovoril o
manj vidnem, a zelo pomembnem
delu drugih, ki sodelujejo pri uresni-
čevanju programa. Tako delavci Za-
voda za izgradnjo Ljubljane TOZD

Inženiring dobro opravljajo sprejete
delovne obveznosti, tvomejše in od-
govornejše sodelovanje pa bi si želeli
s TOZD Urejanje zemljišč in urbani-
zem. Gre za odkup in pripravo zem-
ljišč ter pripravo lokaci)skih smer-
nic, pri čemer se pojavljajo zamude
predvsem na območju občine Vič-
Rudnik.

»Drug velik problem so pri zago-
tavljanju zemljišč za objekte, za kate-
re smo se odločili Ljubljančani na
referendumu, zasebniški interesi po-
sameznikov, ko gre za odstopanje
zemljišč za dovoze, oziroma za funk-
cionalna zemljišča.

Pri uresničevanju programa zaslu-
žijo pohvalo tudi Zavod za raziskavo
materialov in konstrukcij, Centralni
zavod za napredek gospodinjstva, ve-
lik delež pa so nedvomno prispevali
organi in komisije skupnosti samo-
prispevka III.«

Smotrnost na vsakem koraku
Pri treh že zgrajenih prizidkih k

osnovnim šolam se je izkazalo, da

primanjkuje denarja za drobni inven-
tar, učila, osnoVno opremo in podob-
no, enako se bo zgodilo, ko bodo na-
red prvi vrtci. Sisi imajo čedalje manj
sredstev, brez igral, učil in podobno
pa objekti sploh ne morejo dobiti
uporabnega dovoljenja. Po odloku o
samoprispevku III sicer ni predvide-
no, da bi te stvari financirali iz sred-
stev samoprispevka, vendal" je izvr-
šilni odbor skupščine samoprispev-
ka III predložil, da bi pripravili mini-
malni program drobnega inventarja,

igral in učil, ki bi ga financirali iz
sredstev samoprispevka. O tem bodo
odločali ustrezni organi v mestu. Po
oceni gre za 50 milijonov dinarjev (za
vse šole in vrtce).

Izvršilni odbor je dal tudi pobudo,
da bi v nove zdravstvene domove
prenesli iz starih vso uporabno medi-
cinsko in drugo opremo.

Marsikoga zanima, kako potekajo
priprave na gradnjo nove porodniJS-
nice, ki je prav tako v programu tret-
jega samoprispevka. Franc Punger-
čar, predsednik izvršilnega odppra
skupščine samoprispevka III, pojap-
njuje: »Zavod za izgradnjo Ljubljane
je na podlagi sklepa našega izvršilne-
ga odbora imenoval žirijo, ki naj bi
izbrala najboljši natečajni elaborat.
Med šestimi prispelimi predprojekti
za porodnišnico je žirija izbrala dva
enakovredna - enega so pripravili
delavci Biroja 71 iz Domžal, drugega
pa delavci Stavbenika iz Kopra. Do
15. marca bo treba oba izbrana pred-
projekta dopolniti na podlagi suge-
stij, ki so jih dali člani žirije in poro-
čevalci za posamezna področja, nato
pa bo žirija izbrala najustreznejši
projekt. Konec decembra so na Magi-
stratu odprli razstavo vseh šestih pri-
spelih predprojektov za porodnišni-
co, odprta pa bo mesec dni.«

Minili sta dve leti, odkar Ljubljan-
čani združujemo denar za gradnjo
objektov tretjega samoprispevka. V
začetku je šlo sicer nekoliko počasi,
zdaj pa je moč zatrditi, da je dovolj
vzrokov za zadovoljstvo. Uspešno
uresničevanje tega samoprispevka
gre zagotovo pripisati izkušnjarn iz
prvih dveh. Skupnost samoprispev-
ka III si prizadeva, da bi čim več
objektov zgradili v čim krajšem čašu.
Cas priprav in same gradnje objek-
cov se je v primerjavi s prvim skraj-
šal, tretjemu samoprispevku pa gre
na roko tudi dejstvo, da imajo grad-
bene organizacije manj dela in jim je
veliko do tega, ne le, da ga dobijo,
temveč, da ga tudi čimbolj kakovost-
ho opravijo. T. K. A. V.

Sa zasedaoju, ki Je bilo 26. decem-
bn, so delegati skupščine Skupnosti
samoprispevka UI doblll informacijo
o dotoku in porabi sredstev za posa-
mezne objekte v letu 1983. V prvih
devetih mesecih lanskega leta smo
tako Ljubljančani tz 1,5-odstotne prl-
spevne stopnje zdruiili 493.923.677,10
dinarja ali 84,4 odstotka vsega načr-
tovanega dotoka sredstev za leto
1983. To hkrati pomeni, da smo zbrali
9,5 odstotka več denarja, kot smo na-
črtovali, saj so osebni dobodki nomi-
nalno naraščali nekoliko hitreje.


